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متن پرسش

سلام علیکم و رحمه االله: بنده چند ماهیست با استاد آشنا شدم و آثار ایشون رو میخونم اولا دست

ایشون رو میبوسم. ثانیا چرا این علوم رو در مدارس درس نمیدن؟ من در زندگی نامه استاد خواندم

ایشون مدتی در آموزش و پرورش بودن، چرا دیگه در اون حوزه فعالیت نمیکنند؟ چرا این فرصت دل

ربایی و عاشق کردن نسل جوان را از دست میدهیم؟ آیا استاد برنامه ای برای حضور در کادر

نویسندگان کتب درسی در دولت جدید ندارند؟ آخه چرا نباید از این سرمایه عظیم استفاده کرد؟ فقط

دعا میکنم ایشان بیان در دستگاه اجرایی و کار رو به دست خودشون پیش ببرن. من اصفهان نیستم

وگرنه حتما برای دست بوسی ایشان میومدم. خداوند به استاد طول عمر بلند و با عزت عطا کند و برای

ما حفظشون کند. ان شاءاالله.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: شما لطف دارید ولی فراموش نکنید بنده در سنی نیستم که بتوانم در امور

اجرایی حاضر شوم. و چون احساس کردم در امور اجرایی کار جلو نمیرود، در این حوزه کار را شروع

کردم. موفق باشید


